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MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 

 
PROCES – VERBAL 

încheiat cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 
din  data de 28.05.2009 

 
   Conducerea şedinţei este exercitată de d-nul Cical Gheorghe care a fost 

ales preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 
nr.53/2009 adoptată prin votul deschis al majorităţii consilierilor locali în funcţie. Durata 
mandatului preşedintelui de şedinţă este de 2 luni. 

 
Dl. Cical Gheorghe: 
Se dă citire rugăciunii „Tatăl nostru” 
“Domnilor consilieri, 
 Declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului local al municipiului 

Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezenţa până la 
această oră un număr de 19 consilieri, lipsesc d-nii consilieri locali: Bejinariu Valeriu, 
Solomon Cristian.  

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept:  dl. primar Ovidiu 
Marius Hada, dl. viceprimar Dan Nicolae Robert şi d-nul secretar Aurel Raţă-Bugnariu. 

 
Ca invitaţi participă directori, şefi de servicii şi birouri din cadrul Primăriei 

Municipiului Hunedoara, d-nul Klusch Mihail - administrator S.C. Parc Industrial Hunedoara 
SRL, reprezentanţi a unor asociaţii non profit, precum şi presa locală. 

 
În continuare se dă cuvântul d-nului secretar Aurel Raţă-Bugnariu pentru a 

prezenta stadiul legalităţii hotărârilor adoptate în şedinţele din data de 30.04.2009 şi 
11.05.2009. 

 
Dl. Secretar Aurel Raţă-Bugnariu: 
„Instituţia Prefectului judeţului Hunedoara, nu a avut obiecţii, până la data 

prezentei şedinţe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinţele Consiliului Local 
din data de 30.04.2009 şi 11.05.2009. 

 
Procesele verbale ale şedinţelor anterioare, care au fost puse în timp util la 

dispoziţia consilierilor, au fost semnate de către secretar precum şi de către preşedintele 
şedinţelor anterioare, se supun aprobării Consiliului local.” 

Procesele verbale se aprobă în unanimitate. 

Domnul  primar prezintă ordinea de zi şi propune modificarea acesteia după 
cum urmează: introducerea după punctul 14 a patru proiecte de hotărâre.  
1. Proiect de hotărâre privind aprobarea parteneriatului dintre Municipiul 

Hunedoara şi Asociaţia Linişor în vederea obţinerii unei finanţări pentru proiectul 
„Campanie de îmbunătăţire a mediului recreativ pentru  cetăţenii din Cartierul 
Micro VII, municipiul Hunedoara” ce va fi depus în cadrul Programului finanţat de 
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către Guvernul României şi Agenţia Română pentru Dezvoltarea Durabilă a 
Zonelor Industriale.  
 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării, din bugetul local al municipiului 
Hunedoara, a sumei de   până la 45.000 lei, pentru sărbătorirea  Zilei de 1 Iunie 
2009 – Ziua Copilului.  
 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea parteneriatului dintre Municipiul 
Hunedoara şi Clubul Sportiv „ATHLETIC” în vederea obţinerii unei finanţări 
pentru proiectul „Promovarea şi practicarea sportului de performanţă şi amator 
în municipiul Hunedoara” ce va fi depus în cadrul Programului finanţat de către 
Guvernul României şi Agenţia Română pentru Dezvoltarea Durabilă a Zonelor 
Industriale.  
 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea parteneriatului dintre Municipiul 
Hunedoara şi Asociaţia PROFORMARE în vederea obţinerii unei finanţări pentru 
proiectul „O Şcoală mai bună şi mai primitoare” ce va fi depus în cadrul 
Programului finanţat de către Ministerul Economiei şi Comerţului prin Agenţia 
Română pentru Dezvoltarea Durabilă a Zonelor Industriale.  

 
              Ordinea de zi se renumerotează în mod corespunzător. 
 

D-na Chiş-Şerban Ana Aurelia: 
“Înainte de a trece la aprobarea ordinii de zi modificate, aş dori să vă 

informez că în data de 11 mai am depus un proiect de hotărâre sub nr. de înregistrare 
23564 din 11.05.2009. De ce nu se regăseşte pe ordinea de zi?” 

 
Dl. Primar Hada Ovidiu Marius: 
“Vom verifica acest număr de intrare şi vă vom informa. Am ştiut de un singur 

proiect de hotărâre al d-nei consilier Fărcaş Bianca.” 

Se supune la vot ordinea de zi modificată, care se aprobă cu 18 voturi pentru, 
o abţinere: Chiş Şerban Ana Aurelia.  
 

Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri 
care au un interes patrimonial, fie personal, fie prin soţ, soţie, afin sau rude până la 
gradul IV inclusiv, în problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunţe 
înainte de a intra în dezbaterea ordinii de zi, pentru a se consemna în procesul 
verbal. 

 
Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu 

încălcarea dispoziţiilor art.46 alin.(1) din Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, 
republicată, cu modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept. 
 

La punctul 1 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul majorităţii 
consilierilor în funcţie).  

 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Goghiţă Daniel care prezintă raportul comisiei de urbanism. 
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- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ. 
- d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură. 

 
Întrucât nu există înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-10 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.84/2009 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 2 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul majorităţii 

consilierilor în funcţie).  
-    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Goghiţă Daniel care prezintă raportul comisiei de urbanism. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ. 
- d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură. 

 
Întrucât nu există înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.85/2009 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 3 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adoptă cu votul majorităţii 

consilierilor în funcţie).  
-    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Goghiţă Daniel care prezintă raportul comisiei de urbanism. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ. 
- d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură. 

 
Întrucât nu există înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.86/2009 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 4 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adoptă cu votul majorităţii 

consilierilor în funcţie)  
-    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 

 
Întrucât nu există înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.87/2009 se aprobă în unanimitate. 
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La punctul 5 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adoptă cu votul majorităţii 

consilierilor în funcţie).  
 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură. 

 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  
Dl. Leu Mihai: 
„Raliul frumuseţii este organizat de Automobil Clubul Român, nu am nici o 

legătură cu organizarea manifestării.” 
Se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.88/2009 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 6 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adoptă cu votul majorităţii 

consilierilor prezenţi).  
 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Goghiţă Daniel care prezintă raportul comisiei de urbanism. 

 
Întrucât nu există înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.89/2009 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 7 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul majorităţii 

consilierilor în funcţie).  
                -     d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 

 
Întrucât nu există înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.90/2009 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 8 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adoptă cu votul majorităţii 

consilierilor prezenţi).  
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură. 
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Întrucât nu există înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.91/2009 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 9 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adoptă cu votul a 2/3 din 

numărul consilierilor în funcţie).  
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură. 

 
Întrucât nu există înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.91/2009 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 10 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adoptă cu votul a 2/3 din 

numărul consilierilor în funcţie).  
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 
 

Întrucât nu există înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.93/2009 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 11 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adoptă cu votul a 2/3 din 

numărul consilierilor în funcţie).  
-    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Goghiţă Daniel care prezintă raportul comisiei de urbanism. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ. 

 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri: 
Dl. Gyorfi Jeno: 
„În cadrul comisiei am propus un amendament privitor la majorarea preţului 

de pornire al licitaţiei de la 25 de euro/mp la 45 de euro/mp.” 
Se supune la vot amendamentul comisiei de comerţ – se respinge, 9 voturi 

pentru: Balosin Nicolae, Bobouţanu Dan, Chiş Şerban Ana Aurelia, Fărcaş Bianca, Gyorfi 
Jeno, Horvath Zoltan, Munteanu Gigi, Schiau Nicolae, Szilagyi Ana Maria, 9 voturi 
împotrivă: Cazan Florin, Apostolescu Dan, Goghiţă Daniel Gheorghe, Cical Gheorghe, 
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Neamţiu Ioan, Vasilescu Tatiana, Demeter Ilie, Hepuţ Teodor, Leu Mihai şi o abţinere: Dan 
Nicolae Robert. 

Dl. Gyorfi Jeno: 
”Noi am făcut această propunere în cadrul comisiei deoarece acum o lună, 

prin hotărâre de consiliu am vândut în aceeaşi zonă, lângă acest loc, o suprafaţă de 30 mp 
cu 45 euro/mp, iar acum vindem în acelaşi loc cu 25 euro/mp? Nu mi se pare corect.” 

Titlul hotărârii – se respinge, 8 voturi pentru. 
La punctul 12 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adoptă cu votul a 2/3 din 

numărul consilierilor în funcţie).  
-    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Goghiţă Daniel care prezintă raportul comisiei de urbanism. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ. 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  
D-na Fărcaş Bianca: 
„În şedinţa trecută  am avut o vânzare de teren în Parcul Industrial. Am 

propunerea să se refacă contractele de concesionare, să nu fim puşi în situaţia ca peste un 
an de zile să vina firma X sau Y şi să oblige Primăria sau Consiliul local să le vândă acel 
teren. Să găsim altă modalitate de atragere a investitorilor.” 

 
Dl. Klusch Mihai: 
„Legea parcurilor industriale permite vânzarea terenurilor. Această vânzare 

se poate face doar cu aprobarea consiliului local, nu este obligatoriu specificată în contract 
această vânzare. Doar consiliul local poate să decidă dacă este oportună sau nu vânzarea 
unui teren.” 

Dl. Viceprimar Dan Nicolae Robert: 
„Parcul Industrial este susţinut din taxa de administrare care se plăteşte de 

toţi investitorii indiferent dacă au terenul concesionat sau vândut. Deci nu văd care este 
problema dacă se vinde terenul sau nu? Oricum concesionarea se face pe o perioadă de 
49 de ani. Taxa de administrare oricum o vor plăti chiar dacă sunt proprietari.” 

 
Dl. Munteanu Gigi: 
„Problema pe care noi ar trebui să o avem în vedere este că dacă aceşti 

investitori sunt proprietari, ei pot să îşi mute de acolo afacerea oricând. Însă dacă sunt 
concesionari, interesul lor este să-şi prelungească afacerea acolo în condiţii de 
normalitate, până când generează pierderi.” 

 
Dl.Klusch Mihai: 
„În contractul de vânzare-cumpărare se stipulează că la vânzarea afacerii 

noul proprietar se obligă să prea toate obligaţiile existente, respectarea profilului activităţii, 
continuarea producţiei, plata taxei de administrare, etc.” 

 
Dl. Viceprimar Dan Robert Nicolae: 
„Indiferent de faptul că există sau nu activitate, taxa de administrare se 

percepe la metru pătrat!” 
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Dl. Schiau Nicolae: 
„Acesta a fost unul dintre criteriile prin care am atras investitorii în acest parc 

industrial. Am mers pe această idee pentru unii, am vândut din parcele, nu e corect să 
schimbăm procedura tocmai acum.” 

 
Dl. Viceprimar Dan Robert Nicolae: 
„Este unul dintre motivele pentru care investitorii au venit în Parcul Industrial, 

altfel puteau cumpăra oricare alt teren privat. De aceea există o serie de facilităţi pentru cei 
care vin în Parcul Industrial.” 

 
D-na Fărcaş Bianca: 
„Am ridicat problema doar în sensul ca într-un termen relativ scurt de 12 – 14 

luni să nu trebuiască să fim obligaţi să vindem acel teren. Propunerea mea a fost să se 
reanalizeze acele contracte de concesionare.” 

 
Dl. Primar Hada Ovidiu Marius: 
„Nici acum nu suntem obligaţi să vindem terenul.” 
 
Dl. Viceprimar Dan Robert Nicolae: 
„Sunt nişte venituri la bugetul local. Interesul nostru este să se vândă acele 

terenuri pentru a se obţine o suma mai mare de bani. Suma încasată de pe concesiune 
este o sumă modică, durata concesiunii este de 49 de ani, e o perioadă foarte lungă. În 
plus, taxa de administrare curge în continuare. Este un avantaj să iei toată suma o singură 
dată.” 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 5 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru 
numărarea voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 
Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.117/2008 a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara, în următoarea componenţă: 

1  Chiş Şerban Ana Aurelia - preşedinte 
2. Farcaş Bianca Magdalena  - secretar 
3. Apostolescu Dan - membru 
4. Gyorfi Jeno - membru 
5. Hepuţ Teodor – membru 

 
                    Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei  în 
vederea organizării licitaţiei pentru concesionarea parcelelor de teren: LOT 2 -7.737 MP, 
înscris în CF nr. 766N, nr. cad. 2260 şi LOT 3  – 7.263 MP, înscris în CF nr. 768N, nr. cad. 
2261,  aflate în folosinţa S.C. Parc Industrial SRL Hunedoara şi în domeniul privat al 
municipiului Hunedoara, a constatat următoarele: 

 
Dan Nicolae Robert – Viceprimar Municipiul Hunedoara – preşedinte 19 voturi “pentru” 
Cazan Florin – consilier local - membru 19 voturi “pentru” 
Căpâlnă Daniela Arieta – Director economic – membru 19 voturi “pentru” 
Toma Anamaria – Gabriela – consilier juridic – membru 19 voturi “pentru” 
Klusch Mihail – administrator S.C. Parc Industrial S.R.L. – membru 19 voturi “pentru” 
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Şăucă Ştefan – director Administraţia Finanţelor Publice Hunedoara – membru 19 voturi 
“pentru” 
Szabo Dorina Felicia – inginer constructor PIHD – membru. 19 voturi “pentru” 
              

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării licitaţiei pentru 
concesionarea parcelelor de teren: LOT 2 -7.737 MP, înscris în CF nr. 766N, nr. cad. 2260 
şi LOT 3  – 7.263 MP, înscris în CF nr. 768N, nr. cad. 2261,  aflate în folosinţa S.C. Parc 
Industrial SRL Hunedoara şi în domeniul privat al municipiului Hunedoara, este următoarea 
: 

Dan Nicolae Robert – Viceprimar Municipiul Hunedoara – preşedinte; 
Cazan Florin – consilier local - membru; 
Căpâlnă Daniela Arieta – Director economic – membru; 
Toma Anamaria – Gabriela – consilier juridic – membru; 
Klusch Mihail – administrator S.C. Parc Industrial S.R.L. – membru; 
Şăucă Ştefan – director Administraţia Finanţelor Publice Hunedoara – membru; 
Szabo Dorina Felicia – inginer constructor PIHD – membru. 

 
A sosit în sală dl. consilier local Solomon Cristian, deci numărul consilierilor 

prezenţi este de 20. 
Art.6-8 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.94/2009 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 13 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adoptă cu votul a 2/3 din 

numărul consilierilor în funcţie).  
-    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Goghiţă Daniel care prezintă raportul comisiei de urbanism. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ. 

 
Întrucât nu mai există înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 6 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru 
numărarea voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 
Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.117/2008 a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara, în următoarea componenţă: 

 
1  Chiş Şerban Ana Aurelia - preşedinte 
2. Farcaş Bianca Magdalena  - secretar 
3. Apostolescu Dan - membru 
4. Gyorfi Jeno - membru 
5. Hepuţ Teodor – membru 
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                    Procedând la numărarea buletinelor de vot privind  stabilirea comisiei  în 
vederea organizării licitaţiei pentru concesionarea parcelei de teren în suprafaţă de 
10.313,92 mp, aflată în folosinţa S.C. Parc Industrial S.R.L. Hunedoara şi în domeniul 
privat al municipiului Hunedoara, înscrisă în CF nr.1942/4, nr.cad. 2323/12,  a constatat 
următoarele: 

 
Dan Nicolae Robert – Viceprimar Municipiul Hunedoara – preşedinte 20 voturi “pentru” 
Cazan Florin – consilier local - membru 20 voturi “pentru” 
Căpâlnă Daniela Arieta – Director economic – membru 20 voturi “pentru” 
Toma Anamaria – Gabriela – consilier juridic – membru 20 voturi “pentru” 
Klusch Mihail – administrator S.C. Parc Industrial S.R.L. – membru 20 voturi “pentru” 
Şăucă Ştefan – director Administraţia Finanţelor Publice Hunedoara – membru 20 voturi 
“pentru” 
Szabo Dorina Felicia – inginer constructor PIHD – membru 20 voturi “pentru” 
 

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării licitaţiei pentru 
concesionarea parcelei de teren în suprafaţă de 10.313,92 mp, aflată în folosinţa S.C. 
Parc Industrial S.R.L. Hunedoara şi în domeniul privat al municipiului Hunedoara, 
înscrisă în CF nr.1942/4, nr.cad. 2323/12, este următoarea : 

Dan Nicolae Robert – Viceprimar Municipiul Hunedoara – preşedinte; 
Cazan Florin – consilier local - membru; 
Căpâlnă Daniela Arieta – Director economic – membru; 
Toma Anamaria – Gabriela – consilier juridic – membru; 
Klusch Mihail – administrator S.C. Parc Industrial S.R.L. – membru; 
Şăucă Ştefan – director Administraţia Finanţelor Publice Hunedoara – membru; 
Szabo Dorina Felicia – inginer constructor PIHD – membru. 

Art.7-9 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.95/2009 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 14 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adoptă cu votul a 2/3 din 

numărul consilierilor în funcţie).  
-    d-na Farcaş Bianca Magdalena care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Goghiţă Daniel care prezintă raportul comisiei de urbanism. 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  
 
Dl. Viceprimar Dan Nicolae Robert: 
„S-a depăşit suprafaţa concesionată de Primărie cu 16 mp. Este vorba 

despre clădirea Comser.” 
Se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-7 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.96/2009 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 15 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul majorităţii 

consilierilor în funcţie)  
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
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- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Goghiţă Daniel care prezintă raportul comisiei de urbanism. 
- d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură. 

 
Dl. Primar Hada Ovidiu Marius: 
„Fac precizarea că nu vor fi costuri implicate din partea Primăriei, noi punem 

la dispoziţie doar terenul şi resursele umane.” 
 
D-na Fărcaş Bianca: 
„De ce durata este doar 3 luni?” 
 
Dl. Primar Hada Ovidiu Marius: 
„În perioada aceasta de 3 luni ei vor aduce echipamentul şi instalaţiile, după 

această perioadă, echipamentul va intra în proprietatea municipiului.” 
Se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.97/2009 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 16 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul majorităţii 

consilierilor în funcţie)  
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură. 

 
Întrucât nu mai există înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.98/2009 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 17 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul majorităţii 

consilierilor în funcţie)  
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură. 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada: 
“Din nou fac precizarea că Primăria va participa doar cu resursele umane, 

fără alte costuri.” 
 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  
 
Dl. Bobouţanu Dan: 
“Este un proiect bine-venit. Însă nu cunosc acest club sportiv Athletic, nu am 

auzit de el. Are sediul în Hunedoara, dacă reprezentantul clubului este în sală, sper să ne 
dea nişte detalii. Aş dori să ştiu ce activitate sportivă a desfăşurat până acum. Este 
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adevărat că este vorba de un parteneriat pentru atragerea de fonduri, domnul primar a 
subliniat care e aportul primăriei. Durata este de 3 luni de zile, ce se întâmplă după 3 luni? 
E vorba de a împărţi de fapt material promoţionale în şcoli şi licee.” 

 
Dl. Primar Hada Ovidiu Marius: 
“Este un club de handbal. Ei vor aduce fondurile. Dânşii vor doar să 

promoveze sportul în municipiul Hunedoara. De aceea au nevoie de partneriatul nostru 
pentru a atrage fonduri. Vă pot prezenta nişte materiale despre acest club.” 

 
Dl. Secretar Aurel Raţă-Bugnariu: 
“Reprezentanţii clubului sportiv au fost prezenţi în sală până la pauză, acum 

au plecat.” 
Se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.99/2009 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 18 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul majorităţii 

consilierilor în funcţie)  
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură. 

 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  
D-ra Szilagyi Ana-Maria: 
“Dacă ne poate da mai multe detalii reprezentanul acestei asociaţii?” 
 
D-na Mariana Daniela Bufnea – reprezentantă a Asociaţiei “Proformare” 
“Se doreşte continuarea unui proiect cu fonduri Phare în municipiul 

Hunedoara care a avut loc în şcolile nr.12 şi nr.13, a fost vorba de nişte activităţi privitoare 
la grupurile de elevi dezavantajaţi, în special fiind vorba despre accesul la educaţie. Acum 
este vorba despre o multiplicare a acestui proiect Phare pentru şcolile nr.1, nr.9 şi nr.10, 
care de asemenea au astfel de grupuri de elevi dezavantajaţi.” 

 
Dl. Bobouţanu Dan: 
“Această asociaţie are sediul în Deva?” 
 
D-na Mariana Daniela Bufnea – reprezentantă a Asociaţiei “Proformare” 
“Da, are sediul în Deva, însă eu locuiesc în Hunedoara, cunosc foarte bine 

oraşul. În plus, Deva nu este eligibilă pentru acest proiect, Hunedoara a fost nominalizată 
ca zonă eligibilă pentru derularea şi finanţarea acestui proiect.” 

 
Se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.100/2009 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 19 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul majorităţii 

consilierilor în prezenţi)  
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                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice. 

Întrucât nu mai există înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.101/2009 se aprobă în unanimitate. 
 

                    La punctul 20  - Raport privind situaţia bunurilor aparţinând Municipiului 
Hunedoara la 31.12.2008. 
 

Dl. Schiau Nicolae: 
“Valoarea sediului Primăriei nu s-a reactualizat? La Primărie s-au făcut multe 

îmbunătăţiri, reabilitări, trebuia reactualizată această valoare care aici este scăzută.” 
 
D-na Căpîlnă Daniela – Şef serviciu buget-contabilitate 
“Anul acesta va avea loc reevaluarea sediului Primăriei, a clădirii de la Starea 

civilă. Normele metodologice au apărut foarte târziu, nu am avut timp să facem 
reevaluarea.” 
                                                                                                                                 

La punctul 21 -  Diverse. 
Dl. Neamţiu Ioan: 
“Am o problemă foarte gravă – întreruperea apei reci în municipiul Hunedoara 

care se datorează neplăţii şi a altor probleme din municipiu. Cetăţenii blamează Primăria şi 
Consiliul local pentru această problemă.  

S-a făcut proiect pentru contorizare, ce se întâmplă, de ce nu se face? După 
ce a fost aşa mediatizată această acţiune se pare că suntem obstrucţionaţi de către 
Apaprod. Rog pe dl. Primar şi pe dl. Viceprimar să intervină la cei de la Apaprod să facă 
ceva, să rezolvăm problema. Aş dori să ştim ce se va întâmpla la blocul CM5.” 

 
Dl. Viceprimar Dan Robert Nicolae: 
“Problema ridicată de dvs. a fost rezolvată. Apaprod, după cum spune dl. 

Ungur, avea o dispoziţie de la Deva pentru contorizarea individuală pentru căminele de la 
parterul blocurilor. Nu se pot face contorizări pe scara blocurilor lângă apartamente, 
deoarece nu se mai poate utiliza corespunzător casa scărilor.  

De aceea s-au făcut contoare la parter, sub scară.” 
 
Dl. Primar Hada Ovidiu Marius: 
“Noi cunoaştem această problemă, s-a rezolvat pe cale amiabilă, am luat 

legătura cu firma respectivă. La blocul CM5 s-a rezolvat problema, puteţi face fără 
contorizare.” 

 
Dl. Bobouţanu Dan: 
“Cu ceva timp în urmă, pe programul ISPA s-au efectuat lucrări în zona 

Dunărea, însă în zonă se deversa apa, în 3 ore se pierdeau nu ştiu câţi mc de apă. Am 
semnalat acest lucru d-lui viceprimar şi d-lui Arion. Populaţia oraşului e nemulţumită de 
faptul că li se opreşte apa iar pe de altă parte ne acuză pe noi consilierii locali şi pe 
Apaprod că nu-şi fac treaba, pentru că se pierde multă apă. Nu este corect, Apaprod-ul 
plăteşte şi ne cer nouă să plătim facturile.” 
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Dl. Viceprimar Dan Robert Nicolae: 
“Nu sunteţi informat corect, Apaprod nu plăteşte deoarece nu are contor la 

intrarea apei brute în rezervoarele lor. Acea apă nu o plăteşte nimeni.” 
 
Dl. Bobouţanu Dan: 
“Înafară de acest lucru, murdăria de pe stradă cine o curăţă şi cine plăteşte? 

Cei de la Apaprod să-şi facă treaba aşa cum trebuie, să aducă o cisternă, să aducă o 
motopompă pentru a trage apa. Nu este corect ca oamenii să ne injure pe noi, pentru risipa 
de apă care se face, cei de la ISPA să-şi facă treaba aşa cum trebuie. Trebuie “băgaţi în 
priză” cei de acolo. În plus, cei de la ISPA fac şanţuri pe marginea drumului pe care nu le 
acoperă la timp, etc. 

A doua problemă este legată de hotărârea de consiliu iniţiată de mine şi de 
dl. Mihai Leu privitoare la înfiinţarea echipei de fotbal. Întrebarea mea este cum punem în 
aplicare această hotărâre?” 

 
Dl. Primar Hada Ovidiu Marius: 
“Să luaţi legătura cu serviciul juridic din cadrul Primăriei şi să vă implicaţi 

maxim. Colegii mei de la juridic vă vor pune la dispoziţie tot ceea ce aveţi nevoie în acest 
sens. Pentru a demara acest proiect de ce anume aveţi nevoie?” 

 
Dl. Bobouţanu Dan: 
“Să se depună statutul la Judecătorie şi să se înfiinţeze asociaţia.” 
 
Dl. Primar Hada Ovidiu Marius: 
“Dvs. trebuie să veniţi la serviciul juridic dar dânşii nu vor putea face nimic 

fără să veniţi dvs. cu iniţiativa. Trebuie să veniţi să lucraţi cu colegii mei.” 
 
Dl. Demeter Ilie: 
“Datorită începerii campaniei electorale care s-a declanşat, aş dori să-i 

activăm pe domnii poliţişti, şi cei comunitari şi cei de la poliţia locală, să acţioneze cu mai 
multă vehemenţă prin oraş, să fie mai corecţi şi să sancţioneze mizeriile din oraş, unii 
spală maşinile în plină stradă, reparaţiile auto din mijlocul străzii, aruncă mizerii pe 
carosabil, etc. Rog conducerea primăriei să aibă în vedere aceste aspecte. Cu atât mai 
mult cu cât am aprobat şi acest parteneriat cu poliţia, trebuie să se colaboreze mai bine.  

Staţiile de autobuz sunt ale municipiului sau ale firmei de transport?” 
 
Dl. Primar Hada Ovidiu Marius: 
“Sunt ale municipiului, fiind concesionate.” 
 
Dl. Demeter Ilie: 
“Dacă sunt ale municipiului, de ce nu se sancţionează conform ordonanţei 

prin care se amendează punerea de afişe pe aceste staţii, amenzi care se pot da de 
primărie şi de poliţia comunitară? Aş dori să văd astfel de amenzi date de poliţia 
comunitară. După campania electorală din toamnă, eu am dorit să fac un proiect de 
hotărâre pentru a se interzice afişarea ilegală în oraş dar mi s-a spus de dl. Secretar că nu 
este necesar un proiect de hotărâre deoarece există ordonanţă de guvern care 
sancţionează acest lucru.” 

 
Dl. Primar Hada Ovidiu Marius: 
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“Există rău-voitori de la anumite partide care devastează alte afişe ale altui 
partid.” 

Dl. Demeter Ilie: 
“Staţiile de autobuz sunt distruse în timpul campaniei electorale. Se fac multe 

abuzuril Am vazut 20 de staţii rupte, distruse complet, pe bd. Dacia, pe bd. Traian. Acestea 
arată foarte urât.” 

 
Dl. Gyorfi Jeno: 
“Această clădire a primăriei are o vechime de peste 70 de ani. Sus deasupra 

intrării scrie “Primăria”, însă sunt căzute literele, propun să fie iluminată, să se repare, să-i 
putem da acestei clădiri importanţa cuvenită.” 

 
Dl. Primar Hada Ovidiu Marius: 
“Domnilor consilieri, clădirea primăriei a fost ridicată în mai puţin 2 ani şi noi 

nu avem bani să o vopsim.” 
 
D-na Vasilescu Tatiana: 
“În şedinţa trecută am ridicat problema staţiei de taxi, taximetriştii stau în faţa 

farmaciei mele din Micro 5. Atât eu ca om de afaceri cât şi cetăţenii Hunedoarei suntem 
dezavantajaţi şi trebuie să fim protejaţi. Nu este normal să fie blocaţi clienţii farmaciei să 
parcheze in faţă, din cauza taximetriştilor, atâta timp cât legea prevede în mod express ă 
fie asigurate şi locuri pentru handicapaţi în faţa farmaciei. În alte municipii am văzut  
trasate locuri pe carosabil, exact în parcarea taximetriştilor, corespunzător numărului 
stabilit prin hotărârea de consiliu adoptată la momentul respectiv. Pentru staţia de taxiuri 
dinMicro 5 există o hotărâre de consiliu prin care în faţa blocului 33, care este în faţa 
farmaciei mele, există aprobate 8 sau 10 locuri de parcare pentru taximetrişti, însă în 
fiecare zi stau câte 20 de taxiuri acolo. Aş dori totuşi să fie trasate aceste locuri de parcare 
stabilite prin hotărârea de consiliu. Taximetriştii sunt foarte agresivi, nu lasă pe nimeni să 
parcheze acolo, nu mi se pare normal pentru că cei care vin la farmacie sunt oameni 
bolnavi. Trebuie rezolvată această problemă.” 

 
 
Dl. Viceprimar Dan Nicolae Robert: 
“Această problemă a taximetriştilor a fost ridicată şi la Poliţie, iar punctul lor 

de vedere a fost că înainte de a fi taximetrişti, dânşii sunt cetăţeni care pot circula pe 
drumurile publice şi parca în oraş ca orice cetăţean.” 

 
Dl. Primar Hada Ovidiu Marius: 
“În momentul în care aceşti taximetrişti obţin autorizaţia se consideră că au 

un regim special, de aceea trebuie să respecte anumite reguli. Însă poliţia rutieră ignoră 
acest lucru. Problema ridicată de d-na Vasilescu este de competenţa poliţiei rutiere.” 

 
D-na Vasilescu Tatiana: 
“Ar trebui să se traseze locurile de parcare care sunt aprobate prin hotărârea 

de consiliu.” 
 
Dl. Horvath Zoltan: 
“Ridic o problem cu care am fost sesizat din partea unui întreprinzător care 

are o fabric de carton pe str. Petofi Şandor şi există o restricţie pentru limitare de tonaj, 
este interzis accesul maşinilor peste 7 tone. Acolo este o maşină mare care circulă dar 
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transport doar carton şi nu poate intra în zonă. Ei vin de la Craiova, dacă nu era un drum 
aşa de lung, ar fi venit cu maşini mai mici, însă fiind dată situaţia trebuie să intre cu o 
maşină de tonaj mare în zonă.” 

 
Dl. Viceprimar Dan Nicolae Robert: 
“Acel cartier are regim de locuinţe rezidenţiale şi printr-o hotărâre de consiliu 

şi cu acordul poliţiei s-a stabilit un anumit regim pe acel drum. Dânsul şi-a asumat riscul 
când şi-a deschis afacerea în zona aceea de locuinţe. Atâta timp cât există acel semn de 
restricţie, nu putem să interzicem accesul doar pentru anumite maşini de peste 7 tone, de 
exemplu să le fie permis doar maşinilor care transportă carton.” 

 
Dl. Primar Hada Ovidiu Marius: 
“În Bucureşti, de exemplu, dacă vrei să intri în zona zero se plăteşte câte o 

mie de euro pe fiecare maşină.” 
 
D-na Fărcaş Bianca: 
“Una dintre probleme este identică cu cea ridicată de dl. consilier Neamţiu. A 

doua problemă - în zona Chizid, pe străzile Rotarilor, Aurel Vlaicu au dispărut capacele de 
la canalizare.” 

 
Dl. Primar Hada Ovidiu Marius: 
“Cunoaştem problema, am discutat cu cei de la poliţia comunitară, s-a 

contactat poliţia şi jandarmeria pentru a se face controale la centrele de colectare. Aceste 
capace sunt sparte în bucăţi mici şi se introduc în alte piese, astfel că nu se văd. Într-o 
noapte au dispărut 9 bucăţi, a doua zi 4 bucăţi.” 

 
Dl. Cical Gheorghe:  
„Întrucât am epuizat punctele înscrise pe ordinea de zi, declar închisă şedinţa 

de azi a consiliului local." 
 
 
 
 
PREŞEDINTE,                  SECRETAR,                  ÎNTOCMIT,   
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  R O M Â N I A 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 

MINUTA 
şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara  

din  data de 28.05.2009 
 

Punctul 1 al ordinii de zi - . Proiect de hotărâre pentru rectificarea bugetului  
local al  municipiului Hunedoara, pe anul 2009. 

Hotărârea nr.84/2009 se aprobă  în unanimitate. 
 
Punctul 2 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru aprobarea contului  

anual de execuţie a bugetului local al municipiului Hunedoara pe anul 2008.  
Hotărârea nr.85/2009 se aprobă  în unanimitate. 
 
Punctul 3 al ordinii de zi- Proiect de hotărâre pentru aprobarea contului de 

execuţie al fondului de rulment pe anul 2008.  
Hotărârea nr.86/2009 se aprobă în unanimitate. 
 
Punctul 4 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea  utilizării 

fondului de rulment. 
Hotărârea nr.87 /2009 se aprobă în unanimitate. 
 
Punctul 5 al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind  aprobarea alocării 

sumei de 3.000 lei, din bugetul local al municipiului Hunedoara, în vederea desfăşurării 
celei de-a XIII ediţii a „RALIULUI FRUMUSEŢII” , care va avea loc în perioada 29-31 mai 
2009. 

Hotărârea nr.88/2009 se aprobă  în unanimitate. 
 
Punctul 6 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre  pentru modificarea şi 

completarea Hotărârii Consiliului Local al municipiului Hunedoara nr. 66/2008 privind 
stabilirea şi sancţionarea unor contravenţii pe raza administrativ teritorială a municipiului 
Hunedoara. 

Hotărârea nr.89/2009 se aprobă în unanimitate. 
 
Punctul 7 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind acordarea de  înlesniri  

la plata impozitului pe clădiri pentru persoanele care au efectuat 15 donări de sânge  
consecutive în ultimele 60 de luni. 

Hotărârea nr.90 /2009 se aprobă în unanimitate. 
 

Punctul 8 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii 
Convenţiilor de Parteneriat  între Municipiul Hunedoara şi Poliţia Municipiului Hunedoara şi 
între Municipiul Hunedoara şi Spitalul  Municipal Hunedoara „Dr. Alexandru Simionescu”. 

Hotărârea nr.91 /2009 se aprobă în unanimitate. 
 

                     Punctul 9 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea 
Regulamentului de organizare şi funcţionare al Parcului de echipamente, accesorii şi 
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dispozitive pentru accesibilitatea persoanelor cu dizabilităţi neuromotorii şi aprobarea 
Contractului de comodat. 

Hotărârea nr.92/2009 se aprobă în unanimitate . 
 

                     Punctul 10 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind propunerea de trecere 
a unor terenuri din administrarea Consiliului  Local al Municipiului Hunedoara  în 
proprietatea privată a actualilor deţinători ai construcţiilor. 

Hotărârea nr.93/2009 se aprobă în unanimitate 
 

                    Punctul 11 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea  vânzării prin 
licitaţie publică a  terenului în suprafaţă  de 18,0 mp situat  în municipiul Hunedoara,  str. 
M. Viteazu nr.11 , înregistrat în CF Hunedoara nr. 60407, provenită  din conversia de pe 
hârtie a CF nr.1425N,  nr. cadastral  2955, nr. top. 2170 /232/7/26 – se respinge, 8 voturi 
pentru. 

 
                   Punctul 12 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea concesionării 
prin licitaţie publică  a unor parcele de teren aflate în folosinţa S.C. Parc Industrial SRL 
Hunedoara şi în domeniul privat al municipiului Hunedoara. 

 Hotărârea nr.94/2009 se aprobă în unanimitate. (art.5 vot secret) 
 
Punctul 13 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de 

oportunitate şi a concesionării   prin licitaţie publică  a unor parcele de teren aflate în 
folosinţa S.C. Parc Industrial SRL Hunedoara şi în domeniul privat al municipiului 
Hunedoara. 

Hotărârea nr.95/2009 se aprobă în unanimitate. (art.6 vot secret) 
 
Punctul 14 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea  efectuării 

demersurilor pentru înregistrarea în Cartea Funciară a terenului în suprafaţă de 16,0 mp 
situat în B-dul Corvin nr.9 A, municipiul Hunedoara, înregistrat în CF Hunedoara nr.1194 N, 
nr. top 2064/55/61, nr. Cadastral 2733, din proprietatea Statului Român în proprietatea 
privată a municipiului Hunedoara. 

Hotărârea nr.96/2009 se aprobă în unanimitate.  
 
Punctul 15 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea 

parteneriatului dintre Municipiul Hunedoara şi Asociaţia Linişor în vederea obţinerii unei 
finanţări pentru proiectul „Campanie de îmbunătăţire a mediului recreativ pentru  cetăţenii 
din Cartierul Micro VII, municipiul Hunedoara” ce va fi depus în cadrul Programului finanţat 
de către Guvernul României şi Agenţia Română pentru Dezvoltarea Durabilă a Zonelor 
Industriale  

Hotărârea nr.97/2009 se aprobă în unanimitate.  
 
Punctul 16 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării, din 

bugetul local al municipiului Hunedoara, a sumei de   până la 45.000 lei, pentru 
sărbătorirea  Zilei de 1 Iunie 2009 – Ziua Copilului. 

Hotărârea nr.98/2009 se aprobă în unanimitate.  
 

Punctul 17 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea 
parteneriatului dintre Municipiul Hunedoara şi Clubul Sportiv „ATHLETIC” în vederea 
obţinerii unei finanţări pentru proiectul „Promovarea şi practicarea sportului de performanţă 
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şi amator în municipiul Hunedoara” ce va fi depus în cadrul Programului finanţat de către 
Guvernul României şi Agenţia Română pentru Dezvoltarea Durabilă a Zonelor Industriale  

Hotărârea nr.99/2009 se aprobă în unanimitate.  
 
Punctul 18 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea 

parteneriatului dintre Municipiul Hunedoara şi Asociaţia PROFORMARE în vederea 
obţinerii unei finanţări pentru proiectul „O Şcoală mai bună şi mai primitoare” ce va fi depus 
în cadrul Programului finanţat de către Ministerul Economiei şi Comerţului prin Agenţia 
Română pentru Dezvoltarea Durabilă a Zonelor Industriale  

Hotărârea nr.100/2009 se aprobă în unanimitate.  
 
Punctul 19 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind alegerea dintre 

membrii Consiliului Local al Municipiului Hunedoara a unui preşedinte de şedinţă pentru 
perioada 01.06.2009 – 31.07.2009. 

Hotărârea nr.101/2009 se aprobă în unanimitate.  
 
Punctul 20 al ordinii de zi - Raport privind situaţia bunurilor aparţinând 

Municipiului Hunedoara la 31.12.2008. 
 
Punctul 21 al ordinii de zi - Diverse 

 
 
 

                                        SECRETAR, 
Aurel Raţă-Bugnariu 
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